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All MED Section  

Material Engineering Directorate 

Guidelines for New Contractor ID 

 Contractor/Supplier must contact the MED Juffair office at telephone numbers 

17812414,17812423 to receive the unique contractor ID. 

 MED staff will ask the contractor/supplier to fill-up the Request Form and 

provide copy of the CR. (Note: Mark Asterisk (*) as Required Information) 

 MED staff will review the contract form and create new contract in system, and 

system will automatically generate the unique Contractor ID.  

 MED staff will contact the client to provide the unique contractor ID. Process will 

be within 5 working days depending on the volume of applications. 

 Contractor/supplier can directly login to the web page using the unique ID and 

utilize the services. 

 (ر الانترنت)عب بالمؤسسةالرقم التعريفي الخاص  الحصول على لتقديم طلب القواعد الإرشادية

 منطقة الجفير على الارقام التالية:بادارة هندسة المواد  مع المقاول/المورد التواصل على 

 لطلب الرقم التعريفي الخاص بالمؤسسة. 17812414،17812423

 تقديم نسخة من السجل التجاري للمؤسسة مع العميل من قبلستمارة الخاصة بالطلب ملء الاا يتم. 

 ((*المطلوبة محددة برمز ) الإلزامية الخانات(

  تم وعليه ي  .نظامالفي  المعلومات تفريغ ن العميل، ثم يتمالمستلمة م الموظف بمراجعة الاستمارةيقوم

ا عمل كحد أقص ى أيام 5الرد خلال  سيكونا. وإبلاغ العميل بهاصدار الرقم التعريفي 
 
 على إعتمادا

 كمية الطلبات المستلمة.

  ي والاستفادة من الخدمات المتاحة لاحقا.تسجيل الدخول في الموقع الالكترونيستطيع العميل 



 
 

MED-ALL-FC-001 
                                                                                                                                                        Rev 00 

How to Obtain New Contractor ID (Online) 
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All MED Section  

Material Engineering Directorate 

Guidelines to Issue new Project Cards for Testing 

Materials (Online) 

 Contractor/Supplier must Login using the unique contractor ID and their 

commercial registration number (CR Number). 

 The Contractor/Supplier must fill-up the request form and submit online. (Note: 

Mark Asterisk (*) as Required Information) 

 MED Receiving Staff will review the New Card Information; processing days will 

be within (5) five working days depending on the volume of applications. 

 Once the MED approve the request, the Contractor/Supplier will be notified by 

email and must login again using the eService Portal and Pay the Application Fee 

of BHD 10. 

 If the Contractor/Supplier has an outstanding balance from their account, the 

application Fee will automatically deduct to their current balance. 

 If the Contractor/Supplier has No Balance from their account, the application fee 

can be paid online through the Government Payment Gateway using Credit Card 

or Debit Card. 

 After successful payment, the system will automatically generate the new card 

number. Card details will display on the website with option to print-out. 

Contract Card will become effective immediately upon issuance. 
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All MED Section  

Material Engineering Directorate 

 (ر الانترنت)عب شاريعللم فحص المواد بطاقة الحصول على تقديم طلبل القواعد الإرشادية

 بطلب  ةالخاصالإلكترونية  الصفحةفي الدخول تسجيل  المقاول/الموردعلى  يتوجب

ادخال رقم  وكذلك المورد/بالمقاول  رقم التعريفي الخاصالفحص المواد عن طريق إدخال 

 السجل التجاري.

 الموقع من خلال نفس الرابط عبر  تقديم طلب بطاقة جديدةبالاستمارة الخاصة  ءيتم مل

 (. والمحددة برمز )* زامية المطلوبةلالإ خاناتال والتأكد من ملءالإلكتروني 

 كحد أقص ى عمل أيام 5الرد خلال  وسيكون مراجعة الطلب ب سيقوم موظفي الإدارة 

 
 
 كمية الطلبات المستلمة. على إعتمادا

 خول مرة بقبول الطلب وعليه يجب الد لبريد الالكترونييتم اشعار المؤسسة عن طريق اس

لإتمام  والسجل التجاري  باستخدام الرقم التعريفي الخاص بالمؤسسة في الموقع اخرى 

 . عملية الدفع

 آليا من الحساب خصم المبلغرصيد لحساب المؤسسة، سيتم  حال وجود في. 

 سيقوم الموقع بإرشاد العميل للدفع عن طريق ؤسسة، في حال عدم وجود رصيد للم

 البطاقة الائتمانية أو البنكية.

  رض سيتم عو  ،آليا رقم البطاقة الجديدةسيصدر  اتمام عملية الدفع بنجاح،بعد

 .مع خيار الطباعة تفاصيل البطاقة على الموقع الالكتروني

 فور اصدارها.ستكون البطاقة سارية المفعول 
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How to Obtain New Card Online 
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All MED Section  

Material Engineering Directorate 

Guidelines to Renew Project Cards validity for Testing 

Materials for Projects (Online) 

 Contractor/Supplier must Login using the unique contractor ID and their 

commercial registration number (CR Number). 

 The Contractor/Supplier must select the expired card number, and fill-up the 

renew card form and submit online. (Note: Mark Asterisk (*) as Required 

Information) 

 The website will ask the Contractor/Supplier to pay the renewal fee of BHD 5 

using the eService Portal. 

 If the Contractor/Supplier has an outstanding balance from their account, the 

renewal Fee will automatically deduct to their current balance. 

 If the Contractor/Supplier has No Balance from their account, the renewal fee 

can be paid online through the Government Payment Gateway using Credit Card 

or Debit Card. 

 After successful payment, the system will automatically extend the card validity 

for 1 year. Card details will display on the website with option to print-out. 

Contract Card will become effective immediately upon issuance. 
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All MED Section  

Material Engineering Directorate 

 (ر الانترنت)عب شاريعللم فحص المواد بطاقة صلاحية تجديدل القواعد الإرشادية

 بطلب  ةالخاصالإلكترونية  الصفحةفي الدخول تسجيل  المقاول/الموردعلى  يتوجب

ادخال رقم  وكذلك المورد/بالمقاول  رقم التعريفي الخاصالفحص المواد عن طريق إدخال 

 السجل التجاري.

 الاستمارة  ءيتم ملالبطاقة المنتهية الصلاحية، ثم اختيار رقم  المقاول/الموردعلى  يتوجب

 الموقع الإلكتروني والتأكد من ملءمن خلال نفس الرابط عبر  البطاقة بتجديدالخاصة 

 (. *برمز )والمحددة  زامية المطلوبةلالإ المعلوماتخانات ال

 عملية الدفعب بالقيام الالكتروني لموقعيتم اشعار المؤسسة عن طريق اس . 

 آليا من الحساب خصم المبلغرصيد لحساب المؤسسة، سيتم  حال وجود في. 

 سيقوم الموقع بإرشاد العميل للدفع عن طريق ؤسسة، في حال عدم وجود رصيد للم

 البطاقة الائتمانية أو البنكية.

  سيتم و  ،آليا تجديد صلاحية البطاقة لمدة سنة واحدة يتم عملية الدفع بنجاح،بعد اتمام

 .مع خيار الطباعة الموقع الالكترونيعرض تفاصيل البطاقة على 

 

 

 فور اصدارها.ستكون البطاقة سارية المفعول 
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 How to Apply Online for Material Testing 
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